

côté mesurant à peu près 284 pieds; au nord-est par le lot du cadastre No 9, ledit côté mesurant à peu près 50 pieds; au sud-est par le lot du cadastre No 506, ledit côté mesurant à peu près 234 pieds; contenant une superficie d'à peu près 14,200 pieds carrés, ladite lisière de terrain étant partie du lot du cadastre No 8 des plan et livre de renvoi officiels du quartier Longue-Pointe de la Cité de Montréal.

6.—Une lisière de terrain bornée au sud-ouest par le lot du cadastre No 5, ledit côté mesurant à peu près 50 pieds; au nord-ouest par le lot du cadastre No 8, ledit côté mesurant à peu près 283 pieds; au nord-est par le lot du cadastre No 8, ledit côté mesurant à peu près 50 pieds; au sud-est par le lot du cadastre No 506, ledit côté mesurant à peu près 283 pieds; contenant une superficie d'à peu près 14,150 pieds carrés, ladite lisière de terrain étant partie du lot du cadastre No 8 des plan et livre de renvoi officiels du quartier Longue-Pointe de la Cité de Montréal.

7.—Une lisière de terrain bornée au sud-ouest par le lot du cadastre No 9, ledit côté mesurant à peu près 50 pieds; au nord-ouest par le lot du cadastre No 9, ledit côté mesurant à peu près 305 pieds; au nord-est par le lot du cadastre No 15, ledit côté mesurant à peu près 50 pieds; au sud-est par le lot du cadastre No 506, ledit côté mesurant à peu près 305 pieds; contenant une superficie d'à peu près 15,250 pieds carrés, ladite lisière de terrain étant partie du lot du cadastre No 9 des plan et livre de renvoi officiels du quartier Longue-Pointe de la Cité de Montréal.

8.—Une lisière de terrain bornée au sud-ouest par le lot du cadastre No 327, ledit côté mesurant à peu près 50 pieds; au nord-est par le lot du cadastre No 331, ledit côté mesurant à peu près 646 pieds, au nord-est par la ligne limitative de St-Jean de Dieu, ledit côté mesurant à peu près 50 pieds; au sud-est par le lot du cadastre No 506, ledit côté mesurant à peu près 646 pieds; contenant une superficie d'à peu près 32,300 pieds carrés, ladite lisière de terrain étant partie du lot du cadastre No 331 des plan et livre de renvoi officiels du quartier Longue-Pointe de la Cité de Montréal.

9.—Une lisière de terrain bornée au sud-ouest par la ligne limitative entre Maisonneuve et Longue-Pointe, ledit côté mesurant à peu près 50 pieds; au nord-ouest par le lot du cadastre No 5, ledit côté mesurant à peu près 573 pieds; au nord-est par le lot du cadastre No 8, ledit côté mesurant à peu près 50 pieds; au sud-est par le lot du cadastre No 506, ledit côté mesurant à peu près 573 pieds; contenant une superficie d'à peu près 28,650 pieds carrés, ladite lisière de terrain étant partie du lot du cadastre No 5, des plan et livre de renvoi officiels du quartier Longue-Pointe de la Cité de Montréal.

10.—Une lisière de terrain bornée au sud-ouest par le lot du cadastre No 38, ledit côté mesurant à peu près 100 pieds; au nord-ouest par le lot du cadastre No 40, ledit côté mesurant à peu près 585 pieds; au nord-est par le lot du cadastre No 41, ledit côté mesurant à peu près 100 pieds; au sud-est par le lot du cadastre No 40, ledit côté mesurant à peu près 535 pieds; contenant une superficie d'à peu près 58,500 pieds carrés, ladite lisière de terrain étant partie du lot du cadastre No 38 des plan et livre de renvoi officiels du quartier Longue-Pointe de la Cité de Montréal.

11.—Une lisière de terrain bornée au sud-ouest par le lot du cadastre No 35, ledit côté mesurant à peu près 100 pieds; au nord-ouest par le lot du cadastre No 38, ledit côté mesurant à peu près 494 pieds; au nord-est par le lot du cadastre No 40, ledit côté mesurant à peu près 100 pieds; au sud-est par le lot du cadastre No 38, ledit côté mesurant à peu près 494 pieds; contenant une superficie d'à peu près 49,400 pieds carrés, ladite lisière de terrain étant partie du lot du cadastre No 38 des plan et livre de renvoi officiels du quartier Longue-Pointe de la Cité de Montréal.

12.—Une lisière de terrain bornée au sud-ouest par le lot du cadastre No 327, ledit côté mesurant à peu près 100 pieds; au nord-ouest par le lot du cadastre No 331, ledit côté mesurant à peu près 643 pieds; au nord-est par la ligne limitative de St-Jean de Dieu, ledit côté mesurant à peu près 100 pieds; au sud-est par le lot du cadastre No 331, ledit côté mesurant à peu près 643 pieds; con-

measuring about 284 feet; on the northeastern side by lot cadastral No. 9, said side measuring about 50 feet; on the southeastern side by lot cadastral, No. 506, said side measuring about 234 feet; containing a superficial area of about 14,200 square feet, the said piece of land being part of lot cadastral No. 8 of the official plan and book of reference for the Longue Pointe ward of the City of Montreal.

6.—A piece of land, bounded on the southwestern side by lot cadastral No. 5, said side measuring about 50 feet; on the north-western side by lot cadastral No. 8, said side measuring about 283 feet; on the north-eastern side by lot cadastral No. 8, said side measuring about 50 feet; on the south-eastern side by lot cadastral No. 506, said side measuring about 283 feet; containing a superficial area of about 14,150 square feet, the said piece of land being part of lot cadastral No. 8 of the official plan and book of reference for the Longue Pointe Ward, of the City of Montreal.

7.—A piece of land, bounded on the south-western side by lot cadastral No. 9, said side measuring about 50 feet; on the north-western side by lot cadastral No. 9, said side measuring about 305 feet; on the north-eastern side by lot cadastral No. 15, said side measuring about 50 feet; on the south-eastern side by lot cadastral No. 506, said side measuring about 305 feet; containing a superficial area of about 15,250 square feet, the said piece of land being part of lot cadastral No. 9 of the official plan and book of reference for the Longue Pointe Ward, of the City of Montreal.

8.—A piece of land, bounded on the south-western side by lot cadastral No. 327, said side measuring about 50 feet; on the north-western side by lot cadastral No. 331, said side measuring about 646 feet; on the north-eastern side by limit line of St. Jean de Dieu, said side measuring about 50 feet; on the south-eastern side by lot cadastral No. 506, said side measuring about 646 feet; containing a superficial area of about 32,300 square feet, the said piece of land being part of lot cadastral No. 331 of the official plan and book of reference for the Longue Pointe Ward of the City of Montreal.

9.—A piece of land bounded on the south-western side by limit line between Maisonneuve and Longue Pointe, said side measuring about 50 feet; on the north-western side by lot cadastral No. 5, said side measuring about 573 feet; on the north-eastern side by lot cadastral No. 8, said side measuring about 50 feet; on the south-eastern side by lot cadastral No. 506, said side measuring about 573 feet; containing a superficial area of about 28,650 square feet, the said piece of land being part of lot cadastral No. 5 of the official plan and book of reference for the Longue Pointe ward of the City of Montreal.

10.—A piece of land bounded on the south-western side by lot cadastral No. 38, said side measuring about 100 feet; on the north-western side by lot cadastral No. 40, said side measuring about 585 feet; on the north-eastern side by lot cadastral No. 41, said side measuring about 100 feet; on the south-eastern side by lot cadastral No. 40, said side measuring about 535 feet; containing a superficial area of about 58,500 square feet, the said piece of land being part of lot cadastral No. 38 of the official plan and book of reference for the Longue Pointe ward of the City of Montreal.

11.—A piece of land bounded on the south-western side by lot cadastral No. 35, said side measuring about 100 feet; on the north-western side by lot cadastral No. 38, said side measuring about 494 feet; on the north-eastern side by lot cadastral No. 40, said side measuring about 100 feet; on the south-eastern side by lot cadastral No. 38, said side measuring about 494 feet; containing a superficial area of about 49,400 square feet, the said piece of land being part of lot cadastral No. 38 of the official plan and book of reference for the Longue Pointe ward of the City of Montreal.

12.—A piece of land bounded on the south-western side by lot cadastral No. 327, said side measuring about 100 feet; on the north-western side by lot cadastral No. 331, said side measuring about 643 feet; on the north-eastern side by limit line of St. Jean de Dieu, said side measuring about 100 feet; on the south-eastern side by lot cadastral No. 331, said side measuring about 643 feet; containing a superficial area of about 64,300